



# 7天 美麗山水西線風情

TRAVEL DATE: 1 JUL 2015 – 30 JUN 2016  
TOUR FARE: RM 1055/PAX TIPPING: RM95/PAX

\* 台灣最美農場—清境農場青青草原及綿羊城堡

\* 台灣美麗風景—台一生態花卉農場、日月潭、陽明山、月世界

GV2-7D150703

星期三出發

Depart Every Wednesday



## Day 1

Wed

接機~酒店

●冠君飯店或同級3★

### 出發地→台北

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，台北是台灣最大的都市，體驗台北整體發展活潑的多樣性。

## Day 2

Thu

野柳~九份~寶島時代村~溫泉渡假飯店

●早餐/九份老街自理/正宗台菜

●北港溪沙八溫泉渡假村或同級4★

### 台北→南投

**野柳：**野柳的地質主要是由砂岩所構成，經海水千百萬年的侵蝕、風化等交互作用，形成各種天然怪石，最著名的岩石為女王頭，堪稱鬼斧神工的作品，蔚為世界奇觀。

**九份：**曾經是挖金礦後的廢棄山城，因電影《悲情城市》而再度繁華，成為台灣最熱鬧最長的一條老街，各式各樣的手信、紀念品及小吃，吸引大量遊客上山逛街，千萬不可錯過有名的小吃~九份芋圓。

**寶島時代村：**亞洲最大的室內懷舊商場，館內規劃眷村、客家庄、原住民部落、集集車站、黃昏市場、廟口小吃等場域，以傳統生活、飲食小吃、實境表演，忠實呈現台灣豐富而多彩的社會風景，帶領人們穿越時光通道。

## Day 3

Fri

中台禪寺~酒甕隧道~台一生態花卉農場~清境農場~綿羊城堡~清境山莊民宿

●早餐/台一風味餐/清境風味餐 ●備景花園山莊或同級3★

### 南投

**中台禪寺：**台灣中部的佛教聖地，花費新台幣47億所打造，內外觀莊嚴宏偉，建築內涵融合了中西工法，可謂台灣最高級的五星級佛寺!!

**酒甕隧道：**酒甕隧道是由數百個酒甕推疊排列而成，從入口處往另一端看猶如身在坑道隧道中。

**台一生態花卉農場：**台一農場以自然生態教育為主，近年來農區內也增加了有著龐大的蝴蝶群的蝴蝶園、昆蟲生態館、水上花園餐廳、花屋、光合廣場、仙人掌生態區、押花生活館等休閒、生態區，最特別的就屬園區內的「花神廟」囉！廟旁還設有「花神許願池」可供來此的民眾許願。

**清境農場：**清境農場為國家安排退役官兵所設立，海拔相當高，常起雲霧，所以有霧上桃源之稱，園區內青青草原養殖相當多綿羊，並可遠眺奇萊山脈，風景怡人，為台灣最美農場。

## Day 4

Sat

原住民特產中心~日月潭~遊艇環湖~文武廟~凱旋或金鑽夜市

### 南投→高雄

●早餐/原住民風味餐/夜市自理 ●金園飯店或同級3★

**日月潭風景區：**全台最大淡水湖泊，四周群巒疊翠，山水相映的景致相當美麗，南形如月弧，北形如日輪，所以名為「日月潭」，是古今中外遊客來台必訪景點。

**文武廟：**位於潭北山腰上，因供奉孔子(文聖)、岳飛及關羽(武聖)而得名，殿宇沿山勢而建，分前、中、後三殿，佔地廣闊，色彩以金黃色為主，為中國北宮殿式廟宇，氣勢十分雄偉。

**金鑽或凱旋夜市：**高雄最新成立的雙夜市，若逢同時營業日期則為全台最大夜市，結合相當多台灣代表性美食小吃，加上廉價消費水平，開幕以來吸引相當多遊客前往朝聖。

## Day 5

Sun

珍珠養殖中心~佛光山~美濃客家村~月世界風景區~逢甲夜市

### 高雄→台中

●早餐/客家風味餐/逢甲夜市自理 ●一中商旅或同級4★

**佛光山：**佛光山為台灣最大之佛寺，南台灣的佛教聖地，其內最具特色的地標是大佛城，四周有 480 尊小型金身阿彌陀佛像圍繞。大雄寶殿的三世佛祖相當雄偉，更顯其莊嚴肅穆。

**美濃客家村：**為推廣美濃客家文化而成立，並保有美濃油紙傘的手工藝品技術，此外並有相當多客家美食及客家文物，來此必喝的是客家擂茶。

**月世界風景區：**月世界，以「惡地」的地形景觀聞名，由於此地因地殼「回春作用」，雨水與河水質地軟弱，而成的荒涼崎嶇之地形呈現如月球表面故稱為月世界。

**逢甲夜市：**台灣最大觀光夜市，因「俗滿大碗」而吸引相當多民眾前往朝聖；新奇又有趣的小吃琳瑯滿目，大腸包小腸、碳烤雞排、懶人蝦、紅茶冰...等都是不可錯過的美食。

## Day 6

Mon

台北101(觀景台自費)~天祿藝術中心~化妝品免稅店~陽明山國家公園花鐘~小油坑~維格餅家~士林夜市

### 台中→台北

**台北101：**台灣第一高樓，總高度達508公尺，融合現代藝術及中國風水的特色建築，內有世界各地名牌商品。

**陽明山國家公園：**台北人的後花園，亦是重要的避暑場所，陽明山公園著名的大花鐘為陽明山最代表地標所在。

**小油坑：**陽明山為沉睡火山地質區，小油坑為其內最大火山口，位於陽明山高海拔處，長年噴發硫磺氣體，為台灣特殊地質景觀。

**士林夜市：**台北市最具規模的夜市之一，以各種傳統小吃聞名國內外，如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸...等各種台灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。

●早餐/蒙古烤肉餐+鴛鴦鍋/夜市自理 ●冠君飯店或同級3★

## Day 7

Tue

台北 甜蜜的家

●早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

●上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

# 7D6N Beautiful Landscape of Western Taiwan



## Day 1 **WE** Departure Taipei

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure. ●Champion Hotel or similar

## Day 2 **T** Taipei -

Yeliu ~ Jiufen ~ Formosan Era Village ~ Spa Resort  
**Nantou Hotel**  
**Yeliu**: The natural rock formations of Yeliu are an amazing array of artistic shapes created by erosion and other natural forces  
**Jiufen**: Once the mountain town abandoned after digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of Sadness" and becomes as the most popular and longest old street in Taiwan. It provides a wide range of souvenirs and snacks, attracting a large number of tourists. If you come to Jiufen do not miss the famous snack - the taro balls  
**Formosan Era Village**: Formosan Era Village is the largest indoor mall with traditions in Asia. The mall consists of old military communities, Hakka villages, native tribes, Jiji Train Station, the evening market, temple yard snack shops....etc. It combines experiences of the traditional life, the eating culture and the reality show, faithfully presenting a rich and colorful social landscape.  
 ●B/-/D ●Peikong creek resort & Spa or similar

## Day 3 **S** ●Living Garder Villa or similar ●B/L/D

Chun Tai Monastery ~ Tunnel of Wine Pot ~ TaiYi Ecological Leisure farm ~ Cingjing farm ~ Sheep Castle ~ Chingjing Villa B&B  
**Chun Tai Monastery**: It is the biggest Buddhist shrine in central Taiwan. The architecture combines both Chinese and Western engineering methods. The temple cost for NT\$4.7 billion can be described as the most advanced five-star temples!  
**Tunnel of Wine Pot**: It is composed of hundreds of wine pots and the stacking arrangement is like a tunnel looking from the entrance to the other end  
**TaiYi Ecological Leisure farm**: Taiwanafarm with natural ecological education, agriculture in the region has increased in recent years, has a huge population of butterflies butterfly garden, insect ecology museum, the water garden restaurant, flower house, photosynthetic Square, cactus ecological zones, Yahualiving museum and other recreational, ecological zones, most particularly in the case of the park's "Flower temple"! Next to the temple also has a "Flora Trevi Fountain" for people wishing to come here  
**Cingjing farm**: Cingjing farm was established by retired military officers and soldiers. It is stayed up very high altitude, often clouded and foggy, thus named "Taoyuan in the mist". A great number of sheep bred in the park and sheep show held on holidays. In the park you may well peak Cilai mountains and beautiful sceneries. It is Taiwan's most beautiful farm.

## Day 4 **S** Nantou-Kaohsiung

Aboriginal Specialty Center ~ SUN moon Lake ~ Wen-Wu Temple ~ Jinzuan (and Kaishuan) Night Market

**SUN moon Lake**: The SUN Moon Lake, located in the middle of Taiwan, with an elevation of 748 meters above sea level, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Lalu Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name SUN Moon Lake.  
**Wen-Wu Temple**: Located in the northern waist, dedicated to Confucius (Wen-sheng), Yue Fei and Guan Yu (Wu Sheng), named after temples built along the mountain. The temple consisted of three sections, colored golden-yellow, is a typical northern China styled momentum.

**Jinzuan (and Kaishuan) Night Market**: Both of the markets are established recently formed side by side, and are considered the biggest night market in Taiwan if opened simultaneously. It is combined with considerable Taiwanese representative gourmet snacks with cheap price level, attracting a considerable number of visitors since the opening. ●B/L/- ●Garden Plaza Hotel or similar

## Day 5 **S** Kaohsiung-Taichung

Pearl culture exhibition hall ~ Fo Guang Shan ~ Meinong Hakka Village ~ Moon World ~ Fengjia Night Market  
**Fo Guang Shan**: Here you will find the Buddhist center of South Taiwan, established by Master Hsing Yun and his disciples. The architecture of the temples is very characteristic, and at the southeastern side of Fo Guang Mountain (Gunag Shan) Monastery the most prominent landmark of the region is found: a huge golden statue of Buddha Amitaabha which measures some 120 meters.  
**Meinong Hakka Village**: Meinong Hakka Cultural Museum is located as a local landmark. It has the important mission of the preservation of Hakka culture and heritage. Thrifty hard Hakka traditional virtues and spirit is revealed.  
**Moon World**: It is famous for its barren terrain landscape. The place, surrounded by schungite clay and rocks, looks like the terrain of Moon thus called the Moon World.  
**Fengjia Night Market**: It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd, and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality. ●B/L/- ●Taichung One Chung or similar

## Day 6 **MO** Taichung-Taipei

Taipei 101 (Observatory fee own expenses) ~ Tianlu Art Center ~ Cosmo Mask Store ~ Yang Ming Shan National Park ~ Flower Clock ~ Xiao Youkeng ~ Vigor kobo ~ Shihlin Night Market

**Taipei 101 Shopping Mall**: Taipei 101 with height of 508 meters is a new landmark in Taipei. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center.  
**Yang Ming Shan National Park**: It is close to the Taipei metropolitan area therefore is so-called Back Garden of Taipei and is an famous summer resort in northern Taiwan. Big Flower Clock is a place you have to visit and take pictures in the park.  
**Xiao Youkeng**: Yangmingshan is a sleeping volcanic zone and Xiao Youkeng is its largest crater. It is located in peak of Yangmingshan, erupting sulfur gases all the years thus became Taiwan's special geological landscape.  
**Shihlin Night Market**: It is one of the most popular night markets in Taipei City, known for its traditional snacks such as chicken steak, smelly tofu, oyster dumplings, frog eggs and Shihlin sausages and more. Shihlin Night Market is not only good for food but also a good choice of shopping. ●B/L/- ●Champion Hotel or similar

## Day 7 **T** Taipei Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport Home Sweet Home! ●B ●Sweet Home

●The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements